

**Fonds national pour l'énergie verte**

**Bâtiment du Service de l'Énergie**

**a/s de SPR 9067**

**Port-Vila, Vanuatu**



## VACANCY NOTICE

Following the decision of the National Green Energy Fund (NGEF) Board dated 25 January 2020, the NGEF wishes to recruit a qualified individual to the following position:

**Job Title: Finance and Administration Officer**  
**Term: A permanent position with a probationary period of six months.**  
**Annual Salary: VUV2,200,000**  
**Location: Port Vila**

Any interested person who wishes to apply for the position must possess the following qualifications, skills and experiences:

- At least a diploma qualification in office finance, administration and secretarial services;
- Minimum of 3 years of relevant experience in administration and finance within the public sector;
- Has good communication and computer database skills;
- Has a sense of accuracy and details and a self-starter mentality;
- Poses financial, analytical and reporting skills;
- Has a good knowledge of using Smart Stream;
- Proficiency in spoken and written in either English or French and Bislama languages.

Both male and female are encouraged to apply for the position.

To get a copy of the TOR for this position and any other related information, contact the Fund Manager on Tel 33426 or 22165 or email [ggarae@vanuatu.gov.vu](mailto:ggarae@vanuatu.gov.vu)

All application should include an application letter, copies of qualifications and a Curriculum Vitae. All applications are to be addressed to the Fund Manager, Department of Energy, PMB 9067, Port Vila. Application should be received no later than 4.30pm on Friday, 18 February 2022.

## POSTE À POURVOIR

Suite à la décision du Conseil du Fonds national pour l'énergie verte (FNEV) datant du 25 Janvier 2022, le FNEV recherche une personne compétente pour occuper le poste suivant :

**Titre du poste: Agent des finances et d'administration**  
**Mandat: Post permanent avec période d'essai de six mois.**  
**Salaire annuel : 2 200 000 VUV**  
**Lieu d'affectation : Port-Vila**

Les personnes intéressées souhaitant postuler doivent avoir les qualifications, compétences et expériences suivantes :

- Au moins un diplôme en finance, administration de bureau et secrétariat.
- Au moins 3 ans d'expérience pertinente dans les finances, l'administration et dans le secteur public.
- Bonnes compétences en communication, informatique et base de données.
- Sens de précision et de détail, et esprit d'initiateur.
- Compétences en finance, analyse et compte-rendu.
- Avoir de bonnes connaissances dans l'utilisation de Smart Stream.
- Maîtrise de l'anglais ou du français et du bichelamar à l'oral et à l'écrit.

Poste ouvert aux candidats des deux sexes.

Pour plus de renseignements, y compris les stipulations du poste, veuillez contacter le Gestionnaire du Fonds par téléphone 33426 ou 22165 ou par courriel [ggarae@vanuatu.gov.vu](mailto:ggarae@vanuatu.gov.vu).

Toute candidature, comprenant une lettre de motivation, des copies conformes de diplômes et un curriculum vitae, doit être envoyée, d'ici le vendredi 18 Février 2022 à 16h30 au plus tard, au Gestionnaire du Fonds, Service de l'Énergie, SPR 9067, Port-Vila

## VEKENSİ NOTIS

Folem disisen blong Nasenol Grin Eneji Fand(NGEF) Bod long namba 25 January 2022, NGEF i wantem rikrutim wan man o woman we i kwalifae blong tekemap posisen ia:

**Taeto blong wok: Faenens mo Administration Ofisa.**  
**Tem: Wan pemenen posisen wetem wan traedol blong siks manis.**  
**Salari long wan yia: 2 200 000 VT**  
**Ples: Port Vila**

Eni man o woman we i intres blong aplae from wok ia hemi mas gat olgeta kwalifikesen, skills mo eksperiens ia:

- Gat wan diploma kwalifikesen olsem long saed blong faenens, ofis administresen mo sekreteriol seves;
- Gat minimom blong 3 yia eksperiens long eni narafala wok we i semak lelebet long faenens mo administresen insaed long pablik sekta;
- Gat gud skil blong komunikesen mo save gud long komputa;
- Wok blong hem i stret gud oltaem mo i save statem wan wok hem wan;
- Gat skil blong faenens, save analaesem gud samting mo skil blong raetem wan ripot;
- Gat gud save blong work wetem Smart Stream
- rid mo raet gud long English o long French mo Bislama lanwis.

Man mo woman i save aplae from posisen ia.

Blong karem wan kopi blong TOR blong posisen ia mo eni semak infomesen, kontaktem Fand Maneja long telefon namba 33426 or 22165 o imelem hem long [ggarae@vanuatu.gov.vu](mailto:ggarae@vanuatu.gov.vu)

Long evri aplikesen i shut gat aplikesen leta, kopi blong olgeta kwalifikesen mo wan Kurikulom Vitae. Evri aplikesen, adresem olgeta i go long Fand Maneja, Dipatmen blong Eneji, PMB 9067, Port Vila. Sendem aplikesen blong yu bifo 4.30pm long Fraede, namba 18 February 2022.